
Załącznik

do Protokołu Nr XXII.2013                                   
ze  zwyczajnej  sesji  Rady  Gminy   Szudziałowo 
odbytej w dniu 24 września  2013 r.

Wójt  Gminy
Szudziałowo                                                            

 Szudziałowo dnia 24 września  2013 roku.
RG.0057.3.2013

I N F O R M A C J A
o działaniach Wójta Gminy podejmowanych w okresie między sesjami.

        
         W okresie od  dnia 14 czerwca  2013 roku do chwili sporządzenia informacji wydane 
zostały zarządzenia w sprawach:

1.Wprowadzenia korekty do Wieloletniej Prognozy Finansowej.
2.Określenia sposobu realizacji uchwał z XXI sesji Rady Gminy.
3.Przeznaczenia  do  dzierżawy  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy 

położonych we wsiach: Harkawicze, Sukowicze, Nowinka, Biały Ług, Wierzchlesie, 
Usnarz Górny.

4.Powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły Podstawowej w Babikach. Na podstawie 
wyników przeprowadzonego konkursu stanowisko na okres 5 lat powierzono Pani 
Ewie Skórskiej.

5.Zmian w budżecie  gminy na  2013 rok.  Zmiany polegały na  przyjęciu do budżetu 
dotacji  na  zwrot  rolnikom podatku  akcyzowego  zawartego  w  oleju  napędowym. 
Ponadto  dokonano  drobnych  korekt  na  wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół  oraz 
Dyrektora ZGK.

6.Przeznaczenia  do  sprzedaży  w  drodze  pisemnego  przetargu  nieograniczonego 
autobusu marki “Autosan” H-9.

7.Przeznaczenia  do  sprzedaży maszyn i  urządzeń z  hali  produkcyjnej  oraz  koparko-
spycharki TO-49.

8.Określenia terminu składania wniosków do dyrektorów szkół o pomoc finansową na 
zakup podręczników. Termin składania wniosków ustalono na dzień 8 listopada 2013 
roku.

9.Powołania  dwóch  Komisji  Egzaminacyjnych  do  przeprowadzenia  egzaminów  dla 
nauczycieli  ubiegających  się  o  awans  na   nauczyciela  mianowanego.  Egzamin 
przeprowadzono  w  dniu  24  lipca  br.  Stopień  nauczyciela  mianowanego  uzyskał 
nauczyciel języka angielskiego i pedagog szkolny.

10.Ustalenia wysokości opłat za najem  lokali użytkowych do celów noclegowych. W 
zależności od wyposażenia lokalu opłata wynosi 30 lub 25 zł od osoby za 1 dobę.



11.Wprowadzenia  zmian  w  budżecie  gminy  na  2013  rok.  Zmiany  dotyczyły 
wprowadzenia do budżetu środków przekazanych przez Podlaski Urząd Wojewódzki 
na zasiłki z pomocy społecznej oraz na dożywianie. 

12.Przeznaczenia  do  sprzedaży  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy 
położonych we wsiach Szudziałowo i Kozłowy Ług.

13.Udzielenia  pełnomocnictwa  Dyrektorowi  Szkoły  Podstawowej  w  Babikach  do 
wykonywania  czynności  prawnych  w  ramach  zwykłego  zarządu  dotyczącego 
funkcjonowania tej placówki.

14.Przyjęcia informacja z wykonania budżetu gminy za I  półrocze 2013 roku. Radni 
otrzymali treść tej informacji.

15.Określenia rodzaju materiałów do opracowania projektu budżetu gminy na 2014 rok.

W  powyższym  okresie  oprócz  bieżącej  działalności  zajmowałem 
się następującymi sprawami: 

1. Do  Urzędu  Marszałkowskiego  złożyłem  wniosek  o  dofinansowanie  przebudowy 
świetlicy   w Wojnowcach.  Podejmowałem starania w zakresie przedłużenia terminu 
realizacji tego zadania  w formie aneksu do umowy zawartej w 2011 roku. Lepszym 
wyjściem okazało się złożenie nowego wniosku.

2. Również  do  Urzędu  Marszałkowskiego  we  wrześniu  złożę  wniosek  na 
dofinansowanie budowy placu zabaw przy Zespole Szkół w Szudziałowie oraz placu 
zabaw przy Szkole Podstawowej w Babikach.

3. Na  początku  września  rozliczona  została  dotacja  na  usuwanie  z  terenu  gminy 
wyrobów zawierających azbest. Dotacja wyniosła 46.997,47 złotych.

4. Po  ostatniej  kontroli  RIO  Urząd  Gminy  zobligowany  został  do  systematycznej 
kontroli swoich podatników. W tym roku zaplanowaliśmy skontrolowanie 14 osób 
fizycznych prowadzących działalność gospodarczą  i osób prawnych. Do 31 sierpnia 
2013  roku  przeprowadziliśmy  7  kontroli.    Nieprawidłowości  stwierdzono 
w 4 przypadkach. 

Ponadto informuję:
1. W związku z  rezygnacją  przez  firmę “ASTWA” ze  świadczenia  usług  na  terenie 

gminy  w  zakresie  odbioru  i  zagospodarowania  odpadów  realizację  tego  zadania 
powierzono firmie MPO, która dotychczas świadczyła takie usługi na terenie naszej 
gminy. Z uwagi na odstąpienie od podpisania umowy Firma “ASTWA” straciła na 
rzecz gminy wadium w kwocie 10 tys. zł.

2. W  dniu  17  lipca  br.  w  formie  przetargu  nieograniczonego  na  dostawcę  oleju 
opałowego WAR-2 w sezonie 2013/2014 wybrano firmę  “BOSSOL” z Warszawy. 
Cena oleju 3,05 zł/ kg (brutto).

3. W lipcu ukończona została budowa linii wodociągowej Suchynicze – Horczaki, co 
poprawiło jakość wody pobieranej  przez mieszkańców Horczak.  Przypominam, że 
budowa wynikała z zaleceń Sanepidu odnośnie konieczności poprawy jakości wody.



4. W  dniu  2  sierpnia  w  wyniku  przetargu  nieograniczonego  zostały  sprzedane 
następujące składniki mienia komunalnego:

– Autobus H-9 za kwotę 20 200 zł – jednak oferent wygrywający przetarg na 
nabycie  autobusu  po  sprawdzeniu  jego  stanu  technicznego  zrezygnował 
z kupna, tracąc jednocześnie na rzecz Gminy wadium w wysokości 1100 zł.

– Mieszarka skrzydłowa MS 500 –  cena 25.000,00 zł. netto + VAT
– Kosz zasypowy  ZK -05 – cena 10.000 zł. netto  + VAT  
– Zespół ważąco dozujący –ZWD-12 –  cena 55.500,00 zł. netto + VAT
– Terminal wagowy / miernik / SE-02 – 2 szt.   – cena 6.500,00 zł.+ VAT  
– Zbiornik na cement  - cena  9.100,00 zł.+ VAT 

    
5. W  dniu  27  sierpnia  w  wyniku  przetargu  nieograniczonego  zostały  sprzedane 

następujące składniki mienia komunalnego:
- Autobus H-9 za kwotę 11.050 zł,
- Koparko-ładowarka TO-49 za kwotę 36.912,30 zł ( z VAT)
- Waga do cementu za kwotę 9.471,00 zł (z VAT)
- Przenośnik ślimakowy za kwotę 6.765,00 zł (z VAT).

6. W  dniu  17  września  w  formie  rokowań  sprzedano  po  cenie  wywoławczej 
z pierwszego przetargu:
- Urządzenie formujące za kwotę 63.345,00 zł (z VAT),
- Spiętrzarkę łańcuchową za kwotę 15.621,00 zł (z VAT).

7. W Zubrzycy Wielkiej  wyremontowana  została  obudowa przepustu  przy  ulicy  wsi 
w drodze gminnej oraz wykonana naprawa odwodnienia  przy drodze w Zubrzycy 
Małej.

8. We wsi Chmielowszczyzna wykonano odprowadzenie wody opadowej z ulicy wsi.
9. We wsi Słoja ukończona została naprawa skrzyżowania drogi powiatowej i gminnej 

poprzez  ułożenie  bruku  na  podsypce  żwirowej,  co  poprawi  odprowadzenie  wód 
opadowych.

10. We wsi Harkawicze wykonano naprawę gminnej drogi dojazdowej.
11. W dniu 2 lipca miała się odbyć rozprawa sądowa przeciwko firmie Pana Krahela 

o zapłatę należności za wykonanie przez ZGK  polbruku przy hali sportowej . Nie 
odbyła się jedna z uwagi na jej odroczenie przez sędziego. Odbyła się więc w dniu 
19 września br. Wyrok zostanie ogłoszony w dniu 26 września br.

12. W dniu 20 września br po apelacji wniesionej przez Pana Krahela odbyła się kolejna 
rozprawa sądowa w sprawie rozliczenia należności za budowę hali sportowej. Wyrok 
zostanie ogłoszony w dniu 30 września 2013 roku.



13. W  dniu  20  września  2013  roku  w  związku  z  zawartą  umową  z  Urzędem 
Marszałkowskim na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków wpłynęło pismo 
z  Urzędu  Marszałkowskiego  o  negatywnej  ocenie  postępowania  o  udzieleniu 
zamówienia publicznego. Oczywiście nie mogę się zgodzić z takim pismem i w ciągu 
14  dni  wniesiemy  prośbę  o  ponowne  rozpatrzenie  wraz  z  uzasadnieniem  do 
Samorządu Województwa.

14. Interwencja Pani Sołtys wsi Sosnowik i moje starania przyczyniły się do tego, że Pan 
Nadleśniczy  –  Waldemar  Sieradzki  podjął  działania,  aby  mieszkańcy  Sosnowika 
mogli legalnie korzystać z dróg leśnych Sosnowik – Świdziałówka – Podlipki oraz 
Sosnowik – Lipowy Most. Pan Nadleśniczy usunął również nazwę nie akceptowaną 
przez  mieszkańców  Sosnowika  i  przyjął  używaną  od  lat.   Dziękuję  Panu 
Nadleśniczemu  za  pozytywnie  załatwione  słuszne  sprawy  mieszkańców  oraz 
działania, które przyczyniają się do atrakcyjności Gminy Szudziałowo.

15. Regionalna  Dyrekcja  Ochrony  Środowiska  w  Białymstoku  opublikowała 
obwieszczenie, w którym zawiadamia, że zakończone zostały prace nad projektami 
planów zadań ochronnych dla obszarów Natura 2000, Puszcza Knyszyńska i Ostoja 
Knyszyńska  oraz  rozpoczęciu  konsultacji  społecznych.   Projekt  zakłada  między 
innymi  ograniczenia  do  minimum życia  gospodarczego  na  tych  obszarach.   Jako 
mieszkańcy jednej  z  gmin,  której  to dotyczy powinniśmy aktywnie zaprotestować 
przeciwko ograniczeniom możliwości rozwoju gminy. Ja jako Wójt zainicjowałem ze 
swej  strony  stworzenie  grupy  nacisku  składającej  się  z  Wójtów  i  Burmistrzów. 
Apeluję do Radnych i mieszkańców aby nie pozostali bierni i również swoje uwagi 
przekazywali do 7 października 2013 roku.

16. 17   sierpnia  po  raz  pierwszy  zorganizowaliśmy  w  Szudziałowie  gminny  festyn 
sportowo-rekreacyjny z udziałem zawodników z klubu sportowego z Grodna. Była to 
bardzo udana impreza, warta kontynuowania. 24 sierpnia już po raz drugi odbył się 
Jarmark Św. Bartłomieja przy Kościele parafialnym w Szudziałowie. 22 września po 
raz kolejny w Zubrzycy Wielkiej zorganizowaliśmy “Ziemniaczysko”.

  WÓJT
    Mariusz  Czaban


